
	  

	  	  	  	   	  
	  	  	  	  	  
	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  Zdravíme	  Vás	  z	  Ostravského	  výstaviště,	  pojďte	  s	  námi	  nahlédnout,	  jak	  to	  tam	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  vypadalo	  o	  tomto	  podzimním	  víkendu!	  

	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  Pátek	  v	  10.00	  byl	  stále	  klid,	  vše	  se	  ještě	  dolaďovalo	  a	  připravovalo	  na	  první	  vlnu	  návštěvníků!!	  
	  

	  	   	  
	  
	  
	  	  	  	  	  	  	  	  
	  



	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Co	  vše	  se	  zde	  dalo	  shlédnout!!	  
	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  Auta	  upravená	  pro	  přepravu	  vozíčkářů	  
	  

	  	  	  	   	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Obdivovatelé	  našich	  pomůcek	  J	  
	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  
	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  
	  
	  



	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  
	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  My	  jsme	  také	  obdivovali	  J	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  
	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Mohli	  jste	  si	  nechat	  vyšetřit	  zrak,	  nebo	  i	  sluch	  a	  také	  chodidla	  pro	  výrobu	  individuální	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  ortopedické	  vložky!!	  
	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  	  	  	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Doprovodný	  program	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Taneční	  soubory	  	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  
	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  
	  
	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  
	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  Zazpíval	  známý	  ostravský	  zpěvák	  Statis	  Prusalis.	  
	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  Písně	  si	  sám	  skládá	  a	  získal	  s	  nimi	  mnoho	  úspěchů,	  příznivců	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  a	  obdivovatelů	  nejen	  v	  Ostravě.	  Balzám	  pro	  uši,	  toto	  vystoupení!!	  
	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

	  	  	  	  	  	  	  	   	  
	  
	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Fotek	  máme	  samozřejmě	  více!!	  Chtěli	  jsme	  Vás	  pouze	  těmito	  ukázkami	  alespoň	  trošku	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  vtáhnout	  do	  té	  krásné	  atmosféry,	  kterou	  jsme	  na	  vlastní	  kůži	  pocítili.	  Je	  skvělé,	  že	  je	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  stále	  tolik	  lidí,	  kteří	  chtějí	  pomáhat	  potřebným	  a	  nejsou	  jim	  lhostejné	  jejich	  osudy.	  
	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Ještě	  bychom	  chtěli	  poděkovat	  Hotelu	  Veronika	  v	  Ostravě,	  kde	  jsme	  byli	  ubytováni.	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Děkujeme	  milému	  personálu	  za	  příjemný	  pobyt	  a	  jeho	  vstřícnost!	  
	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  Přejeme	  Vám	  všem	  krásné	  podzimní	  slunečné	  dny,	  ať	  to	  sluníčko	  s	  námi	  ještě	  chvíli	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  vydrží	  a	  těšíme	  se	  příště,	  zavedeme	  Vás	  do	  Brněnské	  krajiny!!	  	  
	  


